
 
 

Dagsorden-referat for ekstra bestyrelsesmøde i Avlsforeningen for 
Shetlandsponyer i Danmark d. 24/5-18 på Slagelse Transportcenter. 
 

Tilstede: Susanne, Anette, Karen, Tina, Joan og Lene. Trine og Line med pr. telefon 
Referant: Lene 

1) Siden sidst (ultra kort) 
Joan: ang. Ansøgning til Nordea Fonden, vi er desværre for sent ude i forhold 
til deres ansøgningsfrister. 
Tina: avlerdag arrangement er ved at tage form, det afholdes d. 12/8.18 på 
Råbjerggård ridecenter i Egtved. Invitation kommer snart. 
Karen: kommet godt i gang med nyt regnskabsprogram og samarbejde med 
lokal bogholder.  
Anette: har lavet referat fra ISPC mødet 
Susanne: Har været meget på i forhold til onlinetilmeldingerne til 
Internationalt show. 
 
 

2) Internationalt show 
- antal tilmeldte : Eksteriør: 196 + 4 samlinger Brugsklasser, Engelske:26, 
andre: 28 Fun: agility: 43, mønstring: 41.  

 
– hvordan hænger det sammen? 

Gennemgang af budgettet og tilrettet ifht. det faktiske antal tilmeldte. Budgettet 
er justeret ned, og der er skåret ind til benet, hvor det er muligt, der ligger dog 
allerede nogle aftaler, som vi har kontrakt på. 
På nuværende tidspunkt lander vi et underskud, der er enighed i bestyrelsen om 
at gennemføre showet, og at vi alle vil gøre vores til at minimere underskuddet. 

 
 

– hvilke knapper kan vi skrue på? 
Der kan stadig sælges sponsorater mv. 
Forslag om konkurrencer som travløb, gummistøvlekast mv, kom gerne med 
flere forslag. 
Holde igen med indkøb, nedjustere indkøb af jubilæumsvarer til butikken. 

 
3) næste møde 

Der er ikke aftalt en ny dato endnu. Næste møde i Styregruppen er søndag d. 
17/6.18 kl. 10. Vi kunne evt. mødes kl. 9:00 
 

4) evt. 
Susanne beder om at det er hende og/eller Anette, som har kontakten til vores 
søsterlande. 
Lene har forespurgt Mogens Hauge om mulighed for afholdelse af matrialeprøve 
sammen med efterårsstævne. Positiv tilbagemelding. Arbejder videre på det, 
forespørger på mulighed for bokse. 


